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Protokół nr XLIV/2014 

z przebiegu obrad XLIV Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu 29 stycznia 2014r. 

 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 15 radnych . 

Ponadto w Sesji udział wzięli zaproszeni goście: 

1 Zbigniew Barski - Wójt Gminy 

2 Alicja Antkiewicz - Radca Prawny UG 

3 Anna Kowaluk - Skarbnik Gminy 

4 Wanda Łakoma - Sekretarz UG 

5 Boguława Tulimowska - Kierownik Referatu UG 

6 Jerzy Kwaśny - Kierownik Referatu UG 

7 Miłosz Jasek                                 - Kierownik Referatu UG 

8 Aldona Robowska - Kierownik OPS 

9 Alicja Kwiatkowka – Bąk - Inspektor UG 

10 Roman Sikora - Radny Powiatu 

11 Sołtysi  

12 Mieszkańcy Gminy  

 

Stan Rady Gminy to 15-stu radnych, obecnych 15 radnych sprawia, że Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń.  

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Proponowany porządek obrad: 

1.       Otwarcie sesji. 

2.       Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

3.       Interpelacje i zapytania radnych. 

4.       Informacja Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5.       Informacja Przewodniczącego Rady o pracy w okresie międzysesyjnym. 

6.       Przyjęcie Planu pracy Rady Gminy na 2014 r. 

7.       Przyjęcie Planu Pracy komisji Rewizyjnej Rady Gminy na 2014r. 

8.       Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie Programu Osłonowego Gminy 

Gubin „ Posiłek dla dzieci w szkołach”. 
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9.       Rozparzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika 

Ośrodka Pomocy Społecznej Gminy Gubin do załatwiania indywidualnych spraw  

z zakresu administracji publicznej. 

10.   Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stargardzie Gubińskim. 

11.   Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  

w budżecie gminy na 2014 r. 

12.   Przyjęcie protokołu z odbycia XLIII Sesji Rady Gminy. 

13.   Sprawy różne, wolne wnioski. 

14.   Zamknięcie obrad. 

Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad XII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło otworzył XLIV Sesję Rady Gminy  o godz. 

11.00. Stan Radnych 15 obecnych 15. Sesja Rady Gminy jest prawomocna do podejmowania 

wszelkich uchwał, decyzji i ustaleń. Przewodniczący Rady Gminy przywitał Radnych, Wójta, 

pracowników Urzędu i zaproszonych gości. Następnie przedstawił proponowany porządek 

obrad.  

Nikt z Radnych nie wniósł wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad. 

Do punktu 2: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Podczas ostatniej sesji interpelacje zgłosił pan Radny Stanisław Fudyma, która dotyczyła 

remontu ciągu kanalizacyjnego w miejscowości Sękowice – Wójt odczytał odpowiedź, która 

została udzielona Radnemu. Kolejną interpelację zgłosił pan Radny Leszek Tomaszewicz  

– interpelacja dotyczyła wałęsających się psów. W odpowiedzi Wójt przedstawił jakie były 

podejmowane do tej pory działania ze strony Urzędu Gminy w tej sprawie. Obecnie do 

mieszkańców skierowano kolejny już apel o zabezpieczenie swoich zwierząt - psów. Apel 

został podany do publicznej wiadomości poprzez ogłoszenie na tablicach informacyjnych. Do 

sołtysów  oraz skierowano pismo dotyczące tego tematu. Na wniosek Komisji Rewizyjnej 

wójt przedstawił informację dotyczącą sprawy zlikwidowanego Zakładu Usług  

w Polanowicach.  

Do punktu 3: 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Radny Stanisław Fudyma złożył interpelację w związku z podjętą uchwałą Rady Gminy  

w dniu 30 grudnia 2013r. w sprawie ustalenia sieci oraz obwodów szkół podstawowych  

i gimnazjów na terenie gminy Gubin.  

Pan Radny Henryk Ostapkowicz zadał pytanie w sprawie współfinansowania wraz z miastem 

Gubin remontu drogi łączącej miejscowość Żenichów z Gubinem. Wójt udzielił odpowiedzi 

na zadane pytanie. 
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Pan Radny Edward Szafrański zadał pytanie w sprawie realizacji programu budowy 

przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków. Wójt udzielił odpowiedzi na zadane 

pytanie. Radny Wojciech Dębski zadał pytanie dotyczące ewentualnego kosztu budowy 

jednej oczyszczalni – Wójt udzielił wyjaśnienia w tej sprawie. Pan Radny Ryszard Eret zadał 

pytanie dotyczące sposobu rozsączania wody wychodzącej z oczyszczalni ścieków – 

odpowiedzi udzielił kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego Miłosz Jasek. 

Radny Stanisław Fudyma zadał pytanie dotyczące zakończenia prowadzonej inwestycji 

dotyczącej budowy kolektora sanitarnego w miejscowości Sękowice – odpowiedzi udzielił 

wójt gminy informując, że data zakończenia inwestycji i przyłączenia miejscowości Sękowice 

do sieci miejskiej przypada na dzień 30 kwietnia 2013r.. 

 Do punktu 4: 

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

1. Spotkania z mediami TVP Gorzów Wlkp. 

2. Spotkania z sołtysami, mieszkańcami Gminy, Radnymi Gminy 

3. Narada kierowników 

4. Zebranie MZGOK w Krośnie Odrzańskim. 

5. Spotkanie z sołtysami – Wielotów 

6. Spotkanie z p. Lechem Cholewą w sprawie gospodarowania odpadami stałymi. 

7. Uroczystość wręczenia statuetek „Kobieta z Sercem” 

8. Spotkanie z Sekretarzem Powiatu Krośnieńskiego 

9. Spotkanie z p. Wojciechowskim w sprawie utwardzenia drogi gminnej 

10. Komisja Rolnictwa 

11. Spotkanie z  dyrektorem SPZOZ Stargard Gubiński p. Natalią Zdónek 

12. Komisja Oświaty 

13. Zgromadzenie MZGOK w Bytnicy 

14. Spotkanie z PKO w sprawie podpisania umowy na obsługę bankową gminy. 

15. Spotkanie z przedstawicielem Związku Doskonalenia Zawodowego 

 

Do punktu 5: 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło przedstawił swoje działania w okresie 

międzysesyjnym: 

1. Spotkania z mieszkańcami 

2. Udział w uroczystości wręczenia statuetek „Kobieta z Sercem” 

3. Udział w pracach poszczególnych Komisji funkcjonujących przy Radzie Gminy 
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Do punktu 6: 

Przyjęcie Planu pracy Rady Gminy na 2014 r 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło przedstawił plan pracy Rady Gminy na rok 

2014. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do przedstawionego planu pracy Rady Gminy. 

Przewodniczący poddał plan pracy pod głosowanie.  

Rada Gminy przyjęła plan pracy jednogłośnie – 15 Radnych Za 

Do punktu 7: 

Przyjęcie Planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy na 2014 r 

Przewodniczący Gminy Zbigniew Zygadło przedstawił plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy na rok 2014. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do przedstawionego planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy. Przewodniczący poddał plan pracy pod głosowanie.  

Rada Gminy przyjęła plan pracy jednogłośnie – 15 Radnych Za 

Do punktu 8: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego 

Gminy Gubin „Posiłek dla dzieci w szkołach”. 

Projekt Uchwały w sprawie  przyjęcia Programu Osłonowego Gminy Gubin „Posiłek dla 

dzieci w szkołach” przedstawiła pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Aldona 

Robowska. Radni nie wnieśli uwag do projektu Uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie projekt Uchwały  

w sprawie  przyjęcia Programu Osłonowego Gminy Gubin „Posiłek dla dzieci w szkołach”  

– projekt przyjęto głosami 15 za, tj. jednogłośnie.  

Do punktu 9: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie  upoważnienia Kierownika 

Ośrodka Pomocy Społecznej Gminy Gubin do załatwienia indywidualnych spraw  

z zakresu administracji publicznej. 

Projekt Uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej Gminy 

Gubin  do załatwienia indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej przedstawiła 

pani Sekretarz Gminy Wanda Łakoma. Radni nie wnieśli uwag do projektu Uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie projekt Uchwały  

w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej Gminy Gubin   

do załatwienia indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej – projekt przyjęto 

głosami 13 za przy 2 wstrzymujących. 

Do punktu 10: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w  sprawie powołania Rady Społecznej 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stargardzie Gubińskim. 

Projekt Uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Stargardzie Gubińskim przedstawiła pani prawnik Urzędu Gminy Alicja 

Antkiewicz oraz Wójt Gminy Zbigniew Barski. W dyskusji zabrał głos Radny Stanisław 

Fudyma. Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło zapytał typowanych kandydatów 

do Rady Społecznej Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stargardzie Gubińskim czy 

wyrażają chęć pełnienia funkcji – wszyscy wrazili wolę członkostwa w Radzie Społecznej   

SP ZOZ w Stargardzie Gubińskim. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

Uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Stargardzie Gubińskim –  projekt przyjęto głosami 15 za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 11: 

 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy na 2014r.  

 

Projekt Uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2014r. przedstawiła 

pani Skarbnik Gminy Anna Kowaluk. Radni nie wnieśli uwag do projektu Uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

Uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2014r. – projekt przyjęto 

głosami 14 za, tj. jednogłośnie. 

Radny Stefan Turowski nieobecny podczas głosowania nad w/w uchwałą. 
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Do punktu 12: 

Przyjęcie protokołu z odbycia XLIII  Sesji Rady Gminy. 

Pod nieobecność Radnego Seniora Stefana Turowskiego Radny Edward Szafrański złożył 

wniosek o przyjęcie protokołu z odbycia XLIII sesji Rady Gminy bez odczytywania. Radny 

Stanisław Fudyma zgłosił wniosek formalny o przesunięcie zatwierdzenia prze Radę Gminy 

protokołu z odbycia XLIII Sesji Rady na następną Sesję i uzupełnienie jego treści o pytanie 

zadane przez Radnego Daniela Zołoteńkę. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek 

formalny - – wniosek przyjęto głosami 14 za, tj. jednogłośnie. 

Radny Stefan Turowski nieobecny podczas głosowania nad w/w wnioskiem. 

Do punktu 13: 

Sprawy różne, wolne wnioski. 

Głos zabrała pani Kierownik Referatu Finansów Bogumiła Tulimowska, która przedstawiła 

Radzie Gminy sprawozdanie dotyczące wypłaty średnich wynagrodzeń nauczycieli   

w zależności od stopnia awansu zawodowego. 

Głos zabrał pan Radny Edward Szafrański w sprawie wyróżniania osób zasłużonych 

pracujących na rzecz Gminy Gubin. Został zgłoszony apel do przewodniczących komisji 

pracujących przy Radzie Gminy o wypracowanie zasad i propozycji w jaki sposób można 

wyróżniać w/w osoby. 

Do punktu 14: 

Zakończenie posiedzenia Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło o godzinie 12.34 zakończył obrady XLIV Sesji 

Rady Gminy. 

 

 

Protokołujący      Przewodniczący 

 


